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Jacq. Costongs,
wethouder:
„Ik ben enthousiast over de
ontwikkelingen op jazzgebied
in Maastricht. Het wordt
steeds meer een gevestigde cul-
tuurvorm. De professionele
aanpak is een voorbeeld voor
andere kunstuitingen.
Joep van Leeuwen is een voor-
trekker, die baanbrekend en
vooruitstrevend bezig is.

Bij bijzondere projecten pro-
beert de gemeente zeker te hel-
pen, maar jazz toont aan hoe
sterk het eigen initiatief kan
zijn. Persoonlijk heb ik erg ge-
noten van dat Gregoriaans pro-
ject, twee jaar geleden.
Van Leeuwen wil een voortrek-
kersrol van de gemeente. He-
laas, de gemeente moet heel
voorzichtig zijn in het schep-
pen van verwachtingen, zeker

in het licht van aanstaande for-
se bezuinigingen.
Maar ik ga zeker kijken naar de
festivals. Het wordt nog een he-
le klus om uit dat enorme aan-
bod een goede keuze te ma-
ken.”

Jacques Costongs


